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SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 2 

 

  

§ 1  

Val av justerare och dag för justering  

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Ann-Katrin Åslund 
(FP) och vice ordf Ornina Younan (S) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 4 december 2013. 

 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 24 oktober 2013 justerades den 30 oktober 2013.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 

 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 3 

 

  

§ 2   

Svar på remiss om skrivelse (21/8) om utvärdering av 

rapporteringen av icke verkställda beslut. 

 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.  

 
Ärendet 

Karin Rågsjö (V) har i en skrivelse till kommunfullmäktige föreslagit 

att det borde göras en utvärdering av vilka effekter rapporteringen till 

kommunfullmäktige av ej verkställda beslut har haft. Syftet med 

utvärderingen är att identifiera orsaker till att beslut inte verkställs. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 oktober 2013.  

Dnr 581-2013-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 4 

 

  

§ 3   

Svar på remiss om förslag till reviderade riktlinjer för SoL 
och LSS till barn, ungdomar och vuxna med 
funktionsnedsättning. 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.  

 
Ärendet 

Kommunfullmäktige i Stockholms stad har beslutat att utfärda 

riktlinjer för nämndernas verksamhet. Dessa anvisningar gäller 

handläggning av insatser enligt lagen om stöd och service till personer 

med vissa funktionshinder (LSS) och bistånd enligt socialtjänstlagen 

(SoL) till barn, ungdomar och vuxna med funktionsnedsättning. I 

Stockholms stad är det stadsdelsnämnderna och socialnämnden 

(enheten för hemlöshet) som handlägger insatser enligt LSS och SoL 

till personer med funktionsnedsättning. Stadsdelsförvaltningen är 

positiv till de föreslagna riktlinjerna. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 oktober 2013. 

Dnr 630-2013-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för 

FP+M+C att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) lade gemensamt för S+MP+V 

fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Awad 

Hersi (MP) Jonas Ljungstedt (V), Anna Jonazon (S) Rune Olofsson 

(S) och Derya Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

forts. 

 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 5 

 

  

forts § 3 

 

”Förslag till beslut 

Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

Att därutöver anföra 

 

Motivet bakom LSS är att utjämna skillnader i livsmöjligheter. Det är 

en individuell rättighetslagstiftning, där varje fall ska prövas 

individuellt, vilket också framgår av en dom från Högsta domstolen. 

Domen innebär tydligt att vi kan neka att ge ledsagning vid 

semesterresa. Som kommun är vi dock alltid fria att tolka 

lagstiftningen till individens fördel. Det finns därför inga juridiska 

hinder för att behålla våra nuvarande riktlinjer vad det gäller 

ledsagning vid semesterresa. Kommunstyrelsen bör därför återkomma 

med riktlinjer där rätten till semesterresa med ledsagare kvarstår i 

oförändrad form. 

En inskränkning i enlighet med förslaget, skulle innebära en avsevärt 

försämrad livskvalitet för en grupp stockholmare. Vi anser att det 

skulle strida mot såväl lagstiftarens ambitioner om att utjämna 

levnadsvillkor som stadens ambitioner om att ha en socialtjänst i 

världsklass.” 

 

__________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 6 

 

  

§ 4   

Svar på medborgarförslag om avgiftsbelagd parkering 
mellan Tensta sim- och idrottshall och Tensta Träff. 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på medborgarförslaget. 

2. Stadsdelsnämnden skickar tjänsteutlåtandet för kännedom till 

Idrottsnämnden, Kulturnämnden, SISAB och Stockholm parkering 

och Trafiknämnden. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att anlägga en 

avgiftsbelagd parkering på torgytan mellan Tensta Träff, Tensta sim- 

och idrottshall och Ross Tensta gymnasium. Förvaltningen har fått i 

uppdrag att återkomma till stadsdelsnämnden med ett svar.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 2 oktober 2013. 

Dnr 602-2013-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) lade gemensamt för FP+M+C 

fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett eget förslag till 

beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att stadsdelsnämnden beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Att därutöver anföra 

 

forts 

 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 7 

 

  

forts § 4 

 

Att förlägga en bilparkering på parken mellan Tensta träff och Tensta 

idrottshall är olämpligt av flera skäl. Parkområdet har stort 

kulturhistoriskt värde och är därför kulturminnesmärkt som en del av 

det rubricerade kvarteret. Det är en uppskattad grön lunga i 

stadsdelen. Parken symboliserar samspel och samverkan, och det vore 

en stor förlust att förlora den. 

 

Det finns egentligen ingen brist på parkeringsmöjligheter i anslutning 

till Tenstaträff. Det finns redan flera avgiftsbelagda parkeringar i 

närheten. 

 

Men för att utreda möjligheten att skapa fler parkeringsplatser för 

allmänheten anser vi att staden och berört bolag ska se över 

användandet av parkeringsgaraget under Tensta träff, som vi idag ser 

används ineffektivt. Här bör finnas möjlighet att skapa ytterligare ett 

antal betalparkeringsplatser för allmänheten i direkt anslutning till 

Tensta träff.” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) lade gemensamt för S+V fram 

ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

I medborgarförslaget beskrivs problemen med parkering vid Tensta 

Träff, med dålig tillgänglighet för bilar och omfattande olaglig 

parkering som följd. En konkret åtgärd föreslås med att ha en 

avgiftsbelagd parkering. Det är ett konstruktivt förslag men ändå 

problematiskt eftersom marken är kulturskyddad. Ett bättre alternativ 

vore istället att göra parkeringsgaragen under husen tillgängliga och 

mer attraktiva. Det är angeläget att stadsdelsförvaltningen och berörda 

centrala förvaltningar kan hitta lösningar på parkeringsproblemen.” 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 8 

 

  

§ 5   

Svar på skrivelse om redovisning av ofattningen av 
upphandlingar i stadsdelen. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger redovisningen av omfattningen av 

upphandlingar i stadsdelen till handlingarna.  

 
Ärendet 

Socialdemokraterna, Ornina Younan, m.fl. har lämnat en skrivelse 

daterad 2013-08-22 och rubricerad: ”Skrivelse om redovisning av 

omfattningen av upphandlingar i stadsdelen” till förvaltningen 

innehållande en begäran om en redovisning som ger en samlad bild av 

de upphandlingar som har skett i stadsdelen under denna 

mandatperiod.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 november 2013. 

Dnr 605-2013-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 9 

 

  

§ 6   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
oktober 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Förteckningen finns i en pärm på sammanträdet. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 10 

 

  

§ 7  

Information kurser och konferenser 

 

__________________ 
 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 11 

 

  

§ 8   

Nämndens och förvaltningens frågor 

 Skrivelse anmäldes av Awad Hersi (MP) m fl.: En redovisning 

över behovet av akutboende i stadsdelen. 

 Skrivelse anmäldes av Awad Hersi (MP) m fl.: En redovisning om 

barn med särskilda behov.  

 Skrivelse anmäldes av Ornina Younan (S) m.fl. och Jonas 

Ljungstedt (V): Undersöka möjligheten till en ungdomsgård i 

Hjulsta. 

 Ann-Katrin åslund (FP) önskade Ifrah-Degmo Mohamed (V) 

välkommen till nämnden.  

 Awad Hersi (MP) föreslog att Stadsbyggnadskontoret och 

Exploateringskontoret skulle bjudas in och för att berätta om 

aktuella projekt i Tensta. Förvaltningen fick i uppdrag att göra 

detta.  
 Awad Hersi (MP) efterfrågade den uppföljning avseende 

ungdomsmottagningen i Kista som nämnden tidigare har gett 

förvaltningen i uppdrag att återkomma med. Förvaltningen fick i 

uppdrag att återkomma till nämnden.  
 Rune Olofsson (S) undrade om förvaltningen har undersökt 

möjligheten för att sätta upp nämndens affisch med ledamöter och 

ersättare på vårdcentralen i Tensta. Förvaltningen fick i uppdrag 

att återkomma till nämnden.  
 Rune Olofsson (S) undrade om det fanns mer information om 

Färgfabriken på Gamla Bromstensvägen ska rivas som planerat 

innan årsskiftet. Ann-Katrin Åslund (FP) svarade. 
 Eva Andersson (S) berättade om att stadsdelen Hässelby-

Vällingby har en särskild informationsdag för äldre där de kan få 

träffa biståndshandläggare och utförare för att få mer information. 

Eva andersson (S) undrade om även Spånga-Tensta skulle kunna 

ha något liknande. Margareta Ericson informerade om den 

information som stadsdelen går ut med idag. Bland annat finns det 

en biståndshandläggare på Medborgarkontoret i Tensta som kan 

svara på frågor.  

 Ornina Younan (S) frågade om den utförarmässa som 

förvaltningen har planerat att ha kommer att bli av. Margareta 

Ericson berättade att det finns planer på att genomföra en sådan i 

stadsdelen.  
 

forts. 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 12 

 

  

forts § 8 

 Anna Jonazon (S) undrade om det finns mer information om de 

skolbaracker med tillfälliga bygglov som har löpt ut. Ann-Katrin 

Åslund (FP) svarade att Stockholms stad har en övergripande plan 

för att kunna tillgodose det ökade behovet av skolplatser i staden.  
 Awad Hersi (MP) undrade om förvaltningen hade någon 

information om den incident som inträffade på SFI i Tensta samt 

om det finns någon information om var de kommer att lokalisera 

sin verksamhet framöver. Maria Häggblom svarade att hon inte 

har någon ytterligare information om incidenten då det är 

arbetsmarknadsförvaltningen som är ansvarig myndighet.  
 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelserna 

och återkomma till nämnden. 

 
 

_________________ 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 8) 
 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 13 

 

  

§ 9   

Svar på medborgarförslag om ungdomsgård/ar i Hjulsta 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget.  

 
Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen fick av nämnden den 13 juni i uppdrag att 

bereda ett medborgarförslag om att starta upp en ungdomsgård i 

Hjulsta.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 november 2013.  

Dnr 362-2013-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för 

FP+M+C att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S+V att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett förslag till beslut 

och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C+S+V:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

 

Att stadsdelsnämnden beslutar att i huvudsak bifalla 

medborgarförslaget. 

Att stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att utreda 

fritidsverksamhet i Hjulsta enligt förslagsställaren.  

Att därutöver anföra 

Ungdomsverksamheten i Hjulstaskolan gjorde att ungdomar i Hjulsta 

hade meningsfull fridsverksamhet och möjlighet till läxläsning.  

forts. 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 14 

 

  

forts § 9 

 

När ungdomsgården i Hjulsta och ungdomsverksamheten i 

Hjulstaskolan inte längre finns gör att många barn och ungdomar just i 

Hjulsta saknar meningsfull fritidsverksamhet. Vi instämmer med 

förslagsställaren att fritidsverksamhet i Hjulsta behövs, därför vill vi 

ge förvaltningen i uppdrag att utreda inrättande av fritidsverksamhet i 

Hjulsta. ” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) lade gemensamt för S+V fram 

ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Medborgarförslaget tar upp behovet av en träffpunkt för ungdomar i 

Hjulsta, antingen i Hjulstaskolan eller i någon annan lokal. Vi tycker 

att det kan vara värt möjligheten att undersöka förutsättningar för 

detta. I förvaltningens svar görs en uppräkning på olika saker som 

görs för ungdomar idag, till exempel läxhjälp och uppsökande 

fältverksamhet. Det är bra. Men vi anser att det finns behov av fler 

mötesplatser efter skoltid för våra ungdomar i de olika områdena i vår 

stadsdel.” 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 15 

 

  

§ 10   

Anmälan av Medborgarförslag  

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om att få ett bord till boulebanan vid 

Elinsborgsbacken 9.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att sätta upp ett bord vid 

boulebanan på Elinsborgsbacken 9. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 november 2013. 

Dnr 704-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 16 

 

  

§ 11   

Anmälan av Medborgarförslag  

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om parkeringen i Tensta centrum.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag avseende parkeringen i Tensta 

centrum.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 november 2013. 

Dnr 713-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 17 

 

  

§ 12   

Anmälan av Medborgarförslag  

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om bland annat göra möjligt för myntbetalning vid 

parkeringen vid Tensta servicehus.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om bland annat myntbetalning 

vid parkeringen vid Tensta servicehus. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 november 2013. 

Dnr 717-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 18 

 

  

§ 13   

Anmälan av Medborgarförslag  

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om att komma till rätta med trafikproblemen 

omkring Tensta gymnasium, Tenstahallen och Tensta Träff.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag avseende trafikproblem 

omkring Tensta gymnasium, Tenstahallen och Tensta Träff.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 november 2013. 

Dnr 778-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 28 NOVEMBER 

2013 

BLAD 19 

 

  

§ 14   

Månadsrapport för oktober 2013. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapport för oktober 2013.  

 
Ärendet 

 Förvaltningen har fortsatt arbetet med verksamhetsplanen 2014. 

Översyn pågår av nämndmål, aktiviteter och indikatorer. 

 Samverkansöverenskommelsen om omhändertagandet av personer 

med demenssjukdom är påskrivet av alla parter.  

 Utbildning i värdegrundsfrågor pågår för omvårdnadspersonalen 

inom äldreomsorgens enheter.  

 Alla brukare har från och med den 1 oktober en namngiven 

biståndshandläggare på beställarenheten.  

 I årets medarbetarenkät har Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

höjt det aktiva medarbetarindexet från 79 till 81.  

 Förvaltningen prognostiserar en budget i balans efter 

resultatöverföring. Före resultatöverföring prognostiserar 

förvaltningen ett budgetunderskott om 1,7 mnkr.  

 Ekonomiskt bistånd prognostiserar ett budgetunderskott om 7,1 

mnkr. Förskolan har en positiv avvikelse om 1,9 mnkr efter 

resultatöverföring. Funktionsnedsättning har en positiv 

budgetavvikelse om 5,2 mnkr och äldreomsorg ett 

budgetunderskott om 1,0 mnkr samt individ- och familjeomsorgen 

ett budgetunderskott om 1,1 mnkr.  
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 november 2013.  

Dnr 789-2013-1.2.1. 

 

__________________ 

 

 

 

 


